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Svar på fråga från Samuel Godrén, 
Sverigedemokraterna – Reftele vårdcentral 
Samuel Godrén ställer frågan:  

 

- Kommer Reftele vårdcentral att öppna igen? 

 

Ja, målet är att öppna filialen i Reftele så snart som möjligt. På dörren i Reftele 

informeras invånaren om att de behöver mer tid för renovering och att de är inne i 

en rekryteringsfas för att anställa fler sjuksköterskor. 

 

Möjlighet till att få nära vård är viktiga för Refteleborna och Smålandsstenars 

vårdcentral vill gärna fortsätta erbjuda lokal förankrad primärvård med omtanke, 

helhet och kvalité i Reftele! 

 

 

 

Maria Frisk 

Ordförande i nämnd folkhälsa och sjukvård 


